
Volební noviny 
  
 
 
Vážení a milí sousedé,  
  
čtyři roky od minulých komunálních voleb utekly jako voda a náš tým se opět bude ucházet o vaše hlasy 
a vaši důvěru. Na našem prvním zasedání na konci října 2018 asi nikoho z nás nenapadlo, co nám osud 
k běžným, menším či větším problémům, nadělí. Covid, válka na Ukrajině, dramatický nárůst cen 
energií, inflace.  
 
Přesto s koncem volebního období odevzdáváme obec bohatší o novou čističku, silnici Za Humny,                  
a opravený malý rybník. Taky má naše obec 240 nově vysázených stromů, hezky upravený parčík u 
stoleté lípy, zrevitalizovaný prostor bývalé čerpací stanice a dva fungující obchody. O všem vás 
informujeme ve zpravodaji, na facebooku a webových stránkách obce, ty nejdůležitější věci posíláme 
formou sms zpráv. I přes omezení, která přinesla pandemie se dařilo pořádat společenské události, 
které pravidelně vnáší život do naší obce (dětské dny, vánoční setkání v kostele, společné výsadby, 
brigády, atd).  
 
Kromě uvedených věcí, které "jsou vidět" máme stavební povolení na chodníky v ulici Hlavní                                
a Korycanská, máme vysoutěžené zhotovitele chodníku v ulici Za Humny a dokončení téže ulice 
směrem na Horňátky, v tomto týdnu dojde k montáži měřících radarů na příjezdech od Odolené Vody 
a Předboje. 
 
Díky krajským dotacím zahajujeme práce na projektové dokumentaci k obnově velkého rybníka                  
a poptáváme studii k řešení celého území u zastávky autobusů a zaústění ulic U Sv. Vavřince, Za Humny 
a v Kateřinkách do Hlavní, tak aby toto nepřehledné prostranství bylo bezpečné pro všechny účastníky 
provozu, zejména chodců. 
 
Řečí čísel jsme za minulé čtyři roky proinvestovali více než 30 milionů korun, a to pro obec s rozpočtem 
pod 5 mil. Kč není vůbec špatný výsledek. Těchto výsledků by samozřejmě nebylo možné dosáhnout 
bez využití dotací. S tím souvisí také úvěr ve výši 5,5 mil. Kč k našemu podílu na financování čističky, 
pro který jsme se rozhodli, abychom měli více vlastních prostředků na spolufinancování ostatních 
důležitých projektů. Vlastní prostředky (úspory) na začátku volebního období byly ve výši 9 milionů              
a nyní jsou 8 milionů korun. Jen pro informaci – úvěr je se sazbou 1,64 % p. a. zafixovanou na deset let, 
tudíž v současné situaci na finančním trhu velmi výhodné držet si úspory pro další rozvoj obce.   
  
Tolik tedy období minulé. A co období následující? 
  
Prvořadou prioritou je pro nás vaše bezpečnost – z toho důvodu hodláme v příštím roce realizovat 
výstavbu chodníků v ulicích Hlavní, Korycanská a Za Humny, pro které máme již stavební povolení.   
 
Budeme pokračovat ve výstavbě chybějící infrastruktury – tedy obnova a výstavba komunikací Mezi 
Domky, spojnice Na Miskách – Korycanská, propojky Příčná a U Sv. Vavřince, a postupná obnova 
povrchu na dalších komunikacích, pokud to bude potřeba. 
 
Máme před sebou krásnou výzvu s prostorem u točny a zastávky autobusů, která by měla být chloubou 
naší obce s vyřešeným zklidněním dopravy.  
 
V tomto týdnu bude také vybrána architektonická studie nové svazkové školy Pode Vsí, jejíž výstavba 
– byť velmi a velmi nákladná – vyřeší na dlouhou dobu umístění našich školáků. 



Plánujeme také přestavbu (opravu) současného obecního úřadu na polyfunkční budovu hodnou            
21. století, s prostory pro celoroční využití (kurzy, kroužky apod.) a dobudování ekonomického vytápění 
pro obecní budovy (úřad a obecní hostinec).  
  
Se všemi budoucími stavebníky, kteří chtějí v naší obci realizovat své projekty, jsme uzavřeli smlouvy   
o spolupráci a v této spolupráci pokračujeme. Nepřekročitelným rámcem všech dohod je stavba pouze 
v rozsahu zmenšeného územního plánu a výhradně rodinných domů s jednou bytovou jednotkou. 
Jelikož se konečně podařilo uzavřít smlouvu o dodávce pitné vody s navýšením na 22.000 kubických 
metrů ročně, mohou stavebníci postupně začít s realizací jejich projektů, což bude konečně znamenat 
zánik "brownfieldů" a kultivaci prostoru v obci – zejména v lokalitě Příděly a u budovy Kentoya. 
  
Plánů je tedy opět více než dost. Náš tým doznal personálních změn, kdy čtyři zastupitelé bohužel 
nemohli z osobních a pracovních důvodů znovu kandidovat. Na tomto místě bych chtěl moc poděkovat 
za spolupráci i pomoc nejen jim, ale i těm, kteří pokračují dále. 
Představujeme vám čtyři nové tváře, novou krev, která, jak všichni věříme, zachová tempo příznivých 
změn v naší obci.  
  
Na závěr mám jedno velké přání – ať se děje, co se děje ve světě či v domácí politice, zachovejme si 
naši obec jako oázu klidu, bezpečí a odpočinku; naši obec jako nejlepší místo pro nás a naše rodiny. 
Buďme dobrými sousedy a zůstaňme dobrými lidmi.  
  
Mgr. Petr Kovářík,  
starosta a kandidát na starostu  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     



 
 
Mgr. Alexandra Vaňková se narodila v Košicích, na Slovensku. Do České republiky se přestěhovala v 
roce 2000. Po ukončení studií na Právnické fakultě pracovala pro auditorskou společnost a poté 
v bankovnictví. Od roku 2018 se věnuje realitnímu právu. Ve Veliké Vsi bydlí od roku 2008, s úmyslem 
zůstat zde natrvalo. Jejím cílem je, aby byla naše obec místem pro spokojený život jak starší generace, 
tak rodin s dětmi. 
 
 
  

 
 
Ing. Michal Petráň, Ph.D., vzděláním jaderný fyzik, se v současné době profesně věnuje informační 
bezpečnosti. Ve Veliké Vsi žije se svou rodinou, kočkou a psem od roku 2018. Ve volném čase se věnuje 
především rodině, pracem kolem domu, ale také společenskému dění ve Veliké Vsi. 
 
 



  
 
Ing. Daniel Duran vystudoval Provozně ekonomickou fakultu ČZU v Praze – obor informatika. Na škole 
začal s vývojem webových aplikací, což jej baví (a živí) dodnes. Do Veliké Vsi se s rodinou přestěhoval 
v roce 2019, ale již od dětství sem jezdil za babičkou a poté rodiči a jako zastupitel by se rád podílel na 
dalším rozvoji obce. 
  
 
 

 
 
Ing. Monika Hronová. Ekonomka. Maminka dvou dcer, aktuálně na rodičovské dovolené. 
Ve Veliké Vsi žije s rodinou od roku 2017. Ráda by se zaměřila na oblast školství.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Nezávislí kandidáti – obec Veliká Ves 

1.  Mgr. et Mgr. Petr Kovářík 
48 let, právník, Veliká Ves 
  

    2. Bc. Eva Lukešová 
35 let, copywriter, Veliká Ves 
  

3.  Ing. Jana Hantáková 
37 let, vedoucí zákaznického servisu a logistiky, Veliká Ves 
  

4.  Mgr. Alexandra Vaňková 
44 let, právnička, Veliká Ves 
  

5.  Ing. Michal Petráň, Ph.D. 
38 let, jaderný fyzik, Veliká Ves 
  

6.  Ing. Daniel Duran 
36 let, webový vývojář, Veliká Ves 
  

7.  Ing. Monika Hronová 
30 let, ekonomka, Veliká Ves 
  

8.  Eva Maršálková 
38 let, fakturantka, Veliká Ves 
  

9.  Ondřej Lukeš 
35 let, catering manažer, Veliká Ves 

 


